
Van: bestuur@dorpsraadhuizen.nl <bestuur@dorpsraadhuizen.nl> 
Verzonden: maandag 8 augustus 2022 21:08: 
Aan: griffie <griffie@huizen.nl> 
 
Onderwerp: Bericht voor college en gemeenteraad 
  
Geachte heer Veenstra,  
  
We sturen bijgevoegde brief met het vriendelijke verzoek of u deze door wil sturen aan het college 
en de raad. 
Bij voorbaat onze hartelijke dank! 
  
Met vriendelijke groet, 
  
André Vink, voorzitter 
Vereniging De Dorpsraad Huizen 
E bestuur@dorpsraadhuizen.nl  
M 06 
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Aan : 
-  het college van burgemeester en wethouders van Huizen 
-  de leden van de fracties in de gemeenteraad van VVD, CDA, D66 en Leefbaar 

Huizen [coalitie] 
-  de leden van de fracties in de gemeenteraad van Dorpsbelangen Huizen, 

PvdA, Groen Links, Christen Unie, Staatkundig Gereformeerde Partij en 
Transparant Huizen [overige partijen] 

 
 
                                                                                                  Huizen, 8 augustus 2022 
 
 
Onderwerp: Collegeprogramma 2022-2026 
 
 
Geacht college, geachte leden van het gemeentebestuur, 
 
Zoals bekend, zijn in samenwerking met de gemeente in mei 2021 de eerste 
stappen gezet om de Vereniging De Dorpsraad Huizen op te richten. In november 
van dat jaar hebben wij als vereniging onze akte van oprichting aan uw gemeente 
gepresenteerd, en daarmee ook onze statutaire doelstelling kenbaar gemaakt. In 
dezelfde periode kwam in samenwerking met uw gemeente ook het 
Dorpscongres tot stand. 
Zo kwam in beeld dat onze vereniging zich primair richt op de bevordering van 
participatie van de inwoners van de buurten en wijken van onze gemeente. Een 
belangrijke basis voor ons zijn de aanbevelingen uit het onderzoeksrapport van 
de rekenkamercommissie betreffende participatie, alsmede de opgedane 
ervaringen vanuit de praktijk en de ingewonnen adviezen van andere gemeenten 
en landelijke ondersteuningsinstituten, zoals o.a. Movisie, Platform en LSA.  
Intussen zien wij uit naar de toegezegde notitie inzake inwonersparticipatie en 
naar onze definitieve Samenwerkingsovereenkomst met de gemeente (SOK). 
Deze ligt al vanaf juni 2021 in concept bij het college en de ambtelijke staf. 
Ofschoon onze subsidieaanvraag voor 2022 door de vorige raad is aangehouden, 
zijn wij onverminderd doorgegaan met ons vrijwilligerswerk. Wij hebben 
inmiddels onder andere een concept-plan van aanpak opgesteld voor de 
wijkagenda.  
In het algemeen wijzen wij op het algemeen maatschappelijk nut van ons werk 
binnen  onze gemeente en onze daaraan gerelateerde missie en visie, alsmede 
onze samenwerking met het buurtpanel 1276; deze blijkt reeds uit de 
nieuwsbrief die dat panel naar buiten bracht en onlangs ook aan u is gestuurd.  
 
Tegen die achtergrond hebben wij  het nieuwe collegeprogramma bestudeerd. 
Het geeft in menig opzicht een goede indruk, proficiat! Bij het lezen hebben vele 
passages ons aangenaam verrast. Door de hele tekst heen zagen wij dat er de 



nodige aandacht is besteed aan diverse onderwerpen die direct dan wel indirect 
zijn terug te voeren op vormen van inwonersparticipatie die ook wij graag in 
onze gemeente gerealiseerd zouden willen zien. Zo kan naast uw kennelijk forse 
inzet op participatie bijvoorbeeld worden gewezen op de doorontwikkeling van 
de ambtelijke organisatie, het noemen van samenwerking als centraal thema, 
meer aandacht voor wijken en buurten, het verband tussen woningbouw en 
participatie, overleg met bewoners, wijkgericht werken, een 
commissievergadering op wijk-/buurtniveau, stimuleren van initiatieven op 
publiek domein, realisering van de nota participatiebeleid, financiële 
ondersteuning van wijkinitiatieven, ontwikkeling van buurtpanels, etcetera. 
 
Wel viel ons meteen het volgende op. Participatie is voor meerdere uitleg vatbaar. 
Het collegeprogramma noemt bijvoorbeeld de Participatiewet. Deze staat echter 
voor heel iets anders dan inwonersparticipatie. Daarom spreekt het voor ons 
zonder nadere toelichting niet vanzelf dat de wethouder met participatie in haar 
portefeuille tevens aanspreekpunt zal vormen voor onze wijkgerichte activiteiten 
voor en met de betrokken inwoners. Voor ons is het dus de vraag welke 
wethouder de inwonersparticipatie coördineert en in portefeuille heeft. 
 
Daarnaast hebben we enkele andere vragen en opmerkingen. 
• Het grote aantal participatie-gerelateerde onderwerpen dat wij 

tegenkwamen vinden wij weliswaar indrukwekkend, maar het betekent ook 
dat er in de komende jaren veel zal moeten gebeuren. Een deel daarvan 
betreft ook datgene waar onze vereniging zich op richt. Hoewel participatie 
(inclusief die van de inwoners) binnen de gemeente al langer een belangrijk 
onderwerp vormt, realiseren wij ons dat het heel veel inspanning zal vergen 
om alle in het nieuwe programma aan de orde gestelde onderwerpen op het 
gebied van die participatie in de komende collegeperiode tot hun recht te 
laten komen. 

•  Wij vragen ons af of inmiddels nader zicht bestaat op het aantrekken van de 
nodige expertise. Stelt u zich inzake de verdere ontwikkeling van 
wijkgerichte inwonersparticipatie een extern bureau voor, dan wel 
uitbreiding van de personele formatie in kwantitatieve en kwalitatieve zin?  

• Al met al speelt het nieuwe collegeprogramma goed in op het soort 
werkzaamheden die wij al sinds vorig jaar als vrijwilligers in 
verenigingsverband ter hand hebben genomen. Wij hebben de steun die wij 
in het recente verleden vanuit het ambtelijk apparaat kregen altijd zeer 
gewaardeerd, maar uw nieuwe programma lezende lijkt extra ambtelijke 
ondersteuning ons zeer welkom. We zouden elkaar kunnen ondersteunen en 
aanvullen. Naar onze mening zullen we dan ook in de komende jaren het 
nodige voor elkaar kunnen betekenen.  

• Dat geldt al sowieso voor de wijkgerichte aanpak van onze vereniging. Zoals 
bekend richten wij onze focus in eerste instantie op een zeer beperkt aantal 
wijken in onze gemeente in het kader van de in eerdere aanleg met uw 
gemeente besproken pilot. Aan de hand van de opgedane ervaringen 



(voorlopig eerst binnen postcode 1276) zal de wijkgerichte aanpak zich 
uiteindelijk op de overige delen van de gemeente moeten richten.  

• Alles wijst erop dat dit een enorm project gaat vormen, dat wij als 
vereniging graag met professionele hulp van onze gemeente willen aangaan. 
Het project zal waarschijnlijk nog vele jaren gaan duren. Wij stellen ons dan 
ook een mix van ambtelijke werkzaamheden inzake participatie enerzijds en 
ons vrijwilligerswerk anderzijds voor. Daarbij zou in onze visie een 
ambtelijke ondersteuning in de orde van grootte van anderhalf à twee 
fulltime formatieplaatsen niet misstaan. Naast het bovenstaande willen wij 
ook dat graag bij u toelichten. 

 
Separaat verzoeken wij aan de politieke partijen die geen deel uitmaken van de 
coalitie, maar wèl  bij de totstandkoming  van het nieuwe collegeprogramma zijn 
betrokken, na lezing van deze brief ook vanuit hun positie aan een en ander 
aandacht te besteden. 
 
Tot slot vragen wij aan het college van burgemeester en wethouders (aan wie 
onze brief mede is gericht) welwillende aandacht voor het volgende: wij zullen 
het zeer op prijs stellen, indien het op korte termijn tot een afspraak zal kunnen 
komen met de betrokken wethouder(s), om duidelijkheid te krijgen over hoe uw 
college tegenover inwonersparticipatie staat en onze rol daarin. 
 
Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Rest ons u allen veel succes toe te wensen met de realisatie van uw programma. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Het bestuur van de Vereniging De Dorpsraad Huizen 
(voor, door en met de inwoners) 
 

André Vink, voorzitter  
Roland van de Wall, secretaris  
George Gerards, penningmeester  
Conny Bergé 
Ruud de Jong 
Peter Kooijman 
Nicolette Meurs 
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